

Spend \$50 or more on Jack Astor's Bar and Grill branded gift cards in a single transaction and receive one (1) coupon for a FREE order of Asiago Chicken Bow-Ties*.

*Offer available while supplies last at participating Jack Astor's Bar and Grill restaurants. Guests who purchase \$50 or more in Jack Astor's Bar and Grill branded gift cards in a single transaction between September 1, 2026 and September 30, 2026 will receive one (1) coupon for a FREE order of Asiago Chicken Bow-Ties. Coupon is valid for redemption from October 1, 2026 through October 31, 2026 at participating Jack Astor's Bar and Grill restaurants only. Valid for dine-in only and with the purchase of a beverage. Original coupon must be presented at the time of redemption to receive the offer. Digital or reproduced coupons are not valid. Limit one (1) coupon redeemed per table, per visit. Coupon cannot be combined with any other offer, discount, or coupon. No cash value. Coupon will not be replaced if lost, stolen, or destroyed. Coupon is valid for one (1) complimentary order of Asiago Chicken Bow-Ties with a value up to the current retail menu price at the time of redemption. Offer not valid with the purchase of \$50 gift cards that include a \$50 bonus coupon card. Gift card purchases are subject to applicable gift card terms and conditions. Offer and terms are subject to change or cancellation without notice. Limit one (1) promotional offer/coupon per person, per transaction.

Dépensez 50 \$ ou plus en cartes-cadeaux Jack Astor's and Grill lors d'une même transaction et obtenez un (1) coupon pour obtenir une commande GRATUITE de boucles au poulet asiago*.

*Offre valide jusqu'à épuisement des stocks dans les restaurants Jack Astor's Bar and Grill participants. Les invités qui achètent 50 \$ ou plus en cartes-cadeaux Jack Astor's Bar and Grill lors d'une même transaction entre le 1^{er} septembre 2026 et le 30 septembre 2026 recevront un (1) coupon pour obtenir une commande GRATUITE de boucles au poulet asiago. Le coupon est valide du 1^{er} octobre 2026 au 31 octobre 2026 dans les restaurants Jack Astor's Bar and Grill participants seulement. Valide pour un repas sur place seulement incluant l'achat d'une boisson. Le coupon original doit être présenté au moment de la réclamation pour profiter de l'offre. Les coupons numériques ou reproduits ne sont pas valides. Limite d'un (1) coupon réclamé par table, par visite. Le coupon ne peut être jumelé à aucune autre offre, ni rabais ou autre coupon. Aucune valeur monétaire. Le coupon ne sera pas remplacé s'il est perdu, volé ou détruit. Le coupon est valide pour obtenir une (1) commande gratuite de boucles au poulet asiago d'une valeur maximale correspondant au prix courant du menu au moment de la réclamation. Offre non valide avec l'achat de cartes-cadeaux de 50 \$ comprenant une carte-prime de 50 \$. L'achat de cartes-cadeaux est assujéti aux modalités applicables aux cartes-cadeaux. L'offre et les modalités peuvent être modifiées ou annulées sans préavis. Limite d'une (1) offre promotionnelle ou d'un (1) coupon par personne et par transaction.